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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
24/2010. sz. 
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Készült: 2010. szeptember 23-án 9:00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi ülésről. 
 
ÜNNEPI ÜLÉS: 
 
 1./ Önkormányzatok napja alkalmából ünnepi megemlékezés 
 
 2./ Testvérvárosi kapcsolatban részt vett kollégák megajándékozása 
 
 3./ Virágos Egyekért díjak átadása 
 
N A P I R E N D E K :  
 
1./ Polgármesteri jelentés 

 
2./ Tájékoztató az ingatlangazdálkodásról 
     Előadó: Szincsák Ferenc polgármester 
     (C8-322/2010.(IX.23.) határozat) 
 
3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt  
     célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző 4 évi kapcsolatáról 
     Előadó: Szincsák Ferenc polgármester 
     (C8-323/2010.(IX.23.) határozat) 
 
4./ Tájékoztató a bizottságok munkájáról 
     Előadó: Bizottságok elnökei 
     (C8-324/2010.(IX.23.), C8-325/2010.(IX.23.), C8-326/2010.(IX.23.), C8- 
      327/2010.(IX.23.), C8-328/2010.(IX.23.), C8-329/2010.(IX.23.) határozat) 
 
5./ Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről  
     Előadó: Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi bizottság 
     (C2-330/2010.(IX.23.) határozat) 
 
6./ Vagyonrendelet módosítása 
     Előadó: Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
     (B6-25/2010.(IX.23.) rendelet, C8-331/2010.(IX.23.) határozat) 
 
7./ Szociális rendelet módosítása 
     Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 
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     (L0-26/2010.(IX.23.) rendelet) 
 
8./ Kérdések, interpellációk 
 
9./ Egyebek 

 
1./ Döntés a felajánlott ingatlanokról 

           (Z1-332/2010.(IX.23.), Z1-333/2010.(IX.23.), Z1-334/2010.(IX.23.), Z1- 
                 335/2010.(IX.23.), Z1-336/2010.(IX.23.), Z1-337/2010.(IX.23.), Z1- 
                 338/2010.(IX.23.), Z1-339/2010.(IX.23.), Z1-340/2010.(IX.23.), Z1- 
                 341/2010.(IX.23.) határozat) 

2./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. felügyelő bizottsági tagok választása 
           (A7-343/2010.(IX.23.), A7-344/2010.(IX.23.), A7-345/2010.(IX.23.) határozat) 

3./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. alapító okiratának módosítása 
           (L1-346/2010.(IX.23.) határozat) 

4./ Művelődési Ház ellenőrzési jelentése a közművelődési tevékenységekről 
           (J1-347/2010.(IX.23.) határozat) 

5./ Művelődési Ház szüneteltetése 
           (J1-348/2010.(IX.23.) határozat) 

6./ Goodwill Consulting Kft. ajánlata pályázatírással kapcsolatos szerződésre 
           (Z1-349/2010.(IX.23.) határozat) 

7./ Testvérvárosi találkozóról tájékoztató (szóbeli) 
8./ Gáz Mély Kft. tulajdonosi hozzájárulás kérése 

           (D7-350/2010.(IX.23.) határozat) 
9./ Nemzeti Kegyhely támogatás iránti kérelme 

           (Z1-351/2010.(IX.23.) határozat) 
10./ Kérelem a Toldi út sármentesítésére 

             (K7-352/2010.(IX.23.), K7-353/2010.(IX.23.) határozat) 
11./ Vörösmarty utca helyreállítás kérése 

             (K7-354/2010.(IX.23.) határozat) 
12./ Borza Jánosné kérelme járda és csapadékvíz elvezetés helyreállítására 

             (K9-355/2010.(IX.23.) határozat) 
13./ özv. Lukács Józsefné kérelme lakás felújítás iránt 

             (Z1-356/2010.(IX.23.) határozat) 
14./ Nagy Imre kérelme lakás felújítás iránt 

             (Z1-357/2010.(IX.23.) határozat) 
15./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

 

Zárt ülés napirendjei: 
 

1./ Szociális fellebbezés 
          (K6-360/2010.(IX.23.) határozat) 

2./ Behajthatatlan követelések 
          (Z1-361/2010.(IX.23.), Z1-362/2010.(IX.23.), Z1-363/2010.(IX.23.) határozat) 

3./ Vízdíjfizetéssel kapcsolatos döntés 
           (Z1-364/2010.(IX.23.) határozat) 
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Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
 
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 14 képviselőből 10 képviselő jelen 
van. Ecsedi János képviselő, Antal László képviselő és Tóth Gábor képviselő jelezte, hogy 
késik kb. 1 órát. Dudits Pál képviselő úr nem jelezte távol maradását, bizonyára rövidesen 
megérkezik.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő kéri, vegyék napirendre az iskolában történő kazáncsere 
témáját. 
 
Szincsák Ferenc polgármester javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja a Képviselő-testület az alábbi kiegészítésekkel: 
 

- 16./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 
    (Z1-342/2010.(IX.23.) határozat) 
- 17./ Tájékoztatásul: Mozgáskorlátozottak Egyesületének kérelme 

(K7-358/2010.(IX.23.) határozat) 
- 18./ Kazáncsere az iskolában 

  (Z1-359/2010.(IX.23.) határozat) 
 
Mivel nem volt több javaslat, Szincsák Ferenc polgármester a fenti napirendek megtárgyalását 
szavazásra bocsátotta. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
Szincsák Ferenc polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegedüsné 
Jámbor Valéria és Hegyi Mihály képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Marekné Szanku 
Gabriellát bízza meg a Képviselő-testület.  
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
ÜNNEPI ÜLÉS: 
 
 
 1./ Önkormányzatok napja alkalmából ünnepi megemlékezés 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Megtartotta ünnepi beszédét. 
 
 2./ Testvérvárosi kapcsolatban részt vett kollégák megajándékozása 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Átadta az emléklapokat és az ajándékokat. Megtartotta köszöntőjét. 
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Átadta a képviselőknek az emléklapokat. 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Megköszöni a képviselők munkáját a jegyző asszony és a Polgármesteri Hivatal nevében. 
 
Galbács György alpolgármester: 
Egy emléklap átadásával megköszöni polgármester úrnak a testvérvárosi kapcsolatokban 
végzett eredményes munkáját.  
 
 3./ Virágos Egyekért díjak átadása 
 
Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
Megtartotta ünnepi beszédét és átadta az ajándékokat. 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
 
1./ Polgármesteri jelentés 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Olyan esemény nem történt, melyről be kellene számolni. Tájékoztatást ad a lengyel 
testvérvárosi találkozóról. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki a polgármesteri jelentést tudomásul veszi, jelezze. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a polgármesteri jelentést. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Tájékoztatásul elmondja, hogy szeptember 1-én átadták az iskola épületét. 
 
2./ Tájékoztató az ingatlangazdálkodásról 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ismerteti a napirendet.  
 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az 
ingatlangazdálkodásról készült tájékoztató tudomásul vételét.  
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria biz. eln.: 
Az Oktatási Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
ingatlangazdálkodásról szóló tájékoztatót. 
 
Soltész Gábor képviselő: 
Az anyagban leírtakban benne van, hogy voltak problémák, szerencsésebb lenne, ha a 
bérlakásoknál új bérlő esetében az önkormányzat bevezetné a kauciót. 
 

Ecsedi János képviselő megérkezett. 
11 fő képviselő van jelen. 
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Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
A kauciót a legutóbbi lakásrendelet módosításánál bevezette a testület. Volt olyan eset, 
amikor az igénylő emiatt nem vette igénybe a lakást. A szociális lakásoknál ez az eljárás nem 
igazán járható, mert ott különböző szabályok vannak. Ez az egyik legproblémásabb terület. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a tájékoztató tudomásul vételét szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
322/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az 
ingatlangazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében  
     foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző 4 évi  
     kapcsolatáról 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ismerteti a napirendet. A Remondis Kft-ről szóló beszámolót Galbács alpolgármester úr is 
ellátta gondolataival, kiegészítéseivel. 
 
Galbács György alpolgármester: 
A jövőt tekintve néhány gondolatot szeretne elmondani. Fontos állomáshoz érkezett a 
társulás, elérkeztek ahhoz a ponthoz, amikor le kell zárni a projektet és a vállalásokat, amiket 
annak idején a Remondis, mint szakmai befektető tett, ezeket hogyan teljesíti. Az anyag a 
projektvállalással kapcsolatban meg van az anyag, vállalták a szelektív hulladékgyűjtést, ez 
nem úgy működik, ahogy elvárná az önkormányzat és beépítették az árba. A telephely 
rekultiválását vállalták, erről mintha elfelejtkeztek volna. Az önkormányzat és a lakosság is 
örült, hogy európai színvonalon tudják kezelni a hulladékot, de érte meglepetés az 
önkormányzatot és a lakosságot is, vannak hiányosságok. A Remondis Kft-nek a profit és a 
haszonszerzés az első. Úgy látja, az önkormányzatokat nehéz helyzetbe hozzák. Erre oda kell 
figyelni, elő kell venni a szerződést, sok mindenről el akarnak felejtkezni, amit vállaltak. 
 

Tóth Gábor képviselő megérkezett. 
12 fő képviselő van jelen. 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A Remondis Kft-re nagyon oda kell figyelni. Amikor 2006-ban visszakerült az önkormányzat 
élére, meglepődve tapasztalta, hogy teljesen más szisztéma alapján építették fel a Remondis 
Kft-t, mint ahogyan elindították. Azt vette észre, hogy az új polgármestereket megpróbálják 
meggyőzni arról, hogy az úgy jó, ahogyan ők most csinálják. A vállalásait sorozatosan nem 
teljesíti a Remondis Kft. és már azzal foglalkozik, hogy a rekultiváció költségeit is beépíti a 
díjba. Arról volt szó, hogy vállalják a rekultivációt. Tegnap tapasztalta és hivatalosan is meg 
kívánja kérdezni, hogy milyen alapon emelték negyedévente a díjat, amikor ők egy díjat 
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határoztak meg. Ez tarthatatlan számukra, ezekre oda kell figyelni, mert ők 1 díjat állapítottak 
meg és ez most már 1000 Ft-tal több. Nem tisztességes politikát folytat a Remondis Kft. 
 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az önkormányzati 
tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt célkitűzések megvalósulásáról, 
az önkormányzat és a társulások előző évi 4 évi kapcsolatáról készült tájékoztató tudomásul 
vételét.  
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria biz. eln.: 
Az Oktatási Bizottság 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt 
célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző 4 évi kapcsolatáról 
szóló tájékoztatót. Illetve javasolják, hogy Hajduné Holló Katalin keressen megoldást a 
logopédiai oktatás hatékonyabbá tételére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Társulási szerződésen belül fog megoldást keresni a logopédiára. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a tájékoztató kiegészítésekkel történő elfogadását szavazásra 
bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
323/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az önkormányzati 
tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt 
célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások 
előző 4 évi kapcsolatáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi 
azzal, hogy az ETKIKI Többcélú Intézmény vezetője Hajduné 
Holló Katalin keressen megoldást a logopédiai oktatás 
hatékonyabbá tételére. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Hajduné Holló Katalin ETKIKI vez. 

 
4./ Tájékoztató a bizottságok munkájáról 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Úgy érzi, a tájékoztatókban tartalmas és eredményes munkáról adnak számot a bizottságok. 
 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Egyek 
Nagyközség Önkormányzat Pénzügyi Bizottságának 2006-2010 között végzett 
munkájáról készült tájékoztató tudomásul vételét. 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság 2009-2010. évben végzett munkájáról 
készült tájékoztató tudomásul vételét.   
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A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Szociális és 
Gyermekvédelmi Bizottság munkájáról készült tájékoztató tudomásul vételét.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának Fenntartható Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottsága 2009-2010. 
évben végzett munkájáról készült tájékoztató tudomásul vételét.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Telekháza 
Településrészi Önkormányzat munkájáról készült tájékoztató tudomásul vételét.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Ügyrendi 
Bizottság négy éves munkájáról készült tájékoztató tudomásul vételét.   
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria biz. eln.: 
Az Oktatási Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Oktatási Bizottság 4 éves munkájáról szóló tájékoztató. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság, a bizottság munkájáról szóló 
tájékoztatót 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Szekeres Ákos részönkormányzat elnöke: 
A Telekháza Településrészi Önkormányzat elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 
Telekháza Településrészi Önkormányzat 4 éves munkájáról szóló tájékoztatót. Az alábbi 
észrevétellel kiegészítve: a részönkormányzati üléseken a helyi problémák felmerültek, de a 
képviselő-testület nem minden esetben támogatta a felvetéseket, időnként nem is tárgyalta. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Az Ügyrendi és a Településfejlesztési bizottság nem volt határozatképes. 
 
Szincsák Ferenc polgármester az Oktatási bizottság munkájáról szóló tájékoztató elfogadását 
szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
324/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport bizottság 
munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria biz. eln. 

 
Szincsák Ferenc polgármester a Pénzügyi bizottság munkájáról szóló tájékoztató elfogadását 
szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
325/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Pénzügyi bizottság 
munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hegyi Mihály biz. eln. 

 
Szincsák Ferenc polgármester a Szociális bizottság munkájáról szóló tájékoztató elfogadását 
szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
326/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Szociális, 
Egészségügyi és Gyermekvédelmi bizottság munkájáról szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kovács Sándorné biz. eln. 
 

Szincsák Ferenc polgármester a Településfejlesztési bizottság munkájáról szóló tájékoztató 
elfogadását szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
327/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Fenntartható 
Településfejlesztési és Közbiztonsági bizottság munkájáról 
szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Antal László biz. eln. 
 

Szincsák Ferenc polgármester a Településrészi Önkormányzat munkájáról szóló tájékoztató 
elfogadását szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
328/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Telekháza 
Településrészi Önkormányzat munkájáról szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Szekeres Ákos településrészi önkormányzat. eln. 

 
Szincsák Ferenc polgármester az Ügyrendi bizottság munkájáról szóló tájékoztató elfogadását 
szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
329/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Ügyrendi bizottság 
munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Soltész Gábor biz. eln. 

 
5./ Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A beszámoló és tájékoztató egyben tükrözi a bizottság munkáját. Szociális, Egészségügyi és 
Gyermekvédelmi Bizottság az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót 6 
igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Polgármester úr munkája sem maradt ki a beszámolókból, az előző ülésen tárgyalták a 
Polgármesteri Hivatal beszámolóját, melyben benne van a polgármester hatáskörébe került 
témák. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A szociális bizottság beszámolója is ismétlés, a hivatal beszámolójában ez is szerepel. 
 
Ecsedi János képviselő: 
Azt szerette volna látni, hogy mivel 500.000 Ft. alatt a polgármester dönt, milyen döntések 
születtek, ez nem látszott az előző beszámolóból. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ha elfogadják, írásban minden képviselőnek elküldi. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a beszámoló elfogadását a kiegészítésekkel együtt szavazásra 
bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
330/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Szociális, 
Egészségügyi és Gyermekvédelmi bizottság átruházott 
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hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót az elhangzott 
kiegészítésekkel együtt elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kovács Sándorné biz. eln. 

 
6./ Vagyonrendelet módosítása 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Vagyongyarapodás került átvezetésre, a 2. sz. táblázatot szükséges módosítani. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Úgy gondolták, 4 évente illik egy kimutatást adni az önkormányzat vagyonáról, ezt 
tartalmazza. 
 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
önkormányzat vagyonáról szóló rendelet módosítását.  
 
Ecsedi János képviselő: 
A helyrajzi szám és utca házszám viszonya kicsit zavaró, ha egy programból van kivéve, 
érthető, hogy így jelöli, de a termőföld, szántó besorolásnál 0-val kezdődik a helyrajzi szám 
és a Fő út 3 sz. alatt van jelölve. 
 
Zelei József körny. véd ref.: 
A Fő út 3. sz. Egyek Nagyközség Önkormányzata, mint tulajdonos, 0-s helyrajzi számmal 
vannak jelölve a külterületi ingatlanok, minden más belterületi ingatlan.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A tulajdonos címe van feltüntetve a helyrajzi számok mellett, itt az van feltüntetve, ami a 
földhivatal nyilvántartásában szerepel. 0934 az Attila telep, jó lenne egy hrsz. alá vonni, mert 
mivel külön van, nem tudnak rá pályázatot beadni, de ez kb. 5 millió Ft. lenne, mire 
átminősítenék. Ami tanyaként van nyilván tartva, hiába szántják, nem kap a bérlő rá 
támogatást. A 1041-től kezdődő helyrajzi számok a cigány laposi beépítetlen területek. 2500-
tól kezdődő helyrajzi számok a telekházi területeket jelölik. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Neki is gondot okoz az eligazodás a táblázatban. Nem derül ki számukra mennyi a ház, 
mennyi az utca, a kanális, a szántó, legelő, nádas, halastó, mocsár. Egy szakember biztosa ki 
tudja ebből is deríteni, de egy ilyen kigyűjtés egyértelmű lenne. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A szántóföldet össze lehet adni, ezek a vagyon csoportosítása alapján vannak felsorolva, 
forgalomképes, nem forgalomképes, a fogalomképesen belül pedig 2 kategória van, 
korlátozottan forgalom képes és forgalomképes. Amit Tóth úr kért, azt is meg lehet csinálni, 
egy másik munka, így csoportosítani. Minden benne van, csak akinek nem szakmája, nyilván 
annak nem biztos, hogy egyértelmű a táblázat. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Köszöni a választ, de továbbra sem tudja mennyi a szántó és hogyan van hasznosítva. 
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Zelei József körny. véd. ref.: 
A képviselő-testületnek jogában van meghatározni, milyen kimutatást kér, jelöljék ki milyen 
tájékoztatást kérnek. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Kér egy olyan kimutatást, melyből kiderül, mennyi szántóföldje van az önkormányzatnak. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ezt nagyon egyszerű lesz elkészíteni, mert a pályázathoz már kigyűjtötték. 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
 
Ez a kimutatás azzal a céllal készült, hogy a vagyongyarapodás átvezetésre kerüljön. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a vagyonrendelet elfogadását szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
25/2010. (IX.23.) rendelete az Önkormányzat vagyonáról szóló 

22/2006.(VIII.31.) rendeletének módosításáról 
 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
módosított 1990. évi LXV. Törvény 79. §.-ának b./ pontja, valamint a 80. §. (1) bekezdése 
alapján, az ott biztosított felhatalmazás szerint – figyelembe véve az államháztartásról szóló 
1992. évi XXXVIII. Törvény 108. §. (1) és (2) bekezdéseiben, valamint az egyes állami 
tulajdonban lévő vagyontárgyak önkormányzatok tulajdonába adásáról szóló 1991. évi 
XXXIII. Törvény rendelkezéseit - az alábbi rendeletet alkotja meg az önkormányzat 
vagyonáról és a vagyonnal kapcsolatos jogokról és kötelezettségekről. 
 

1. §.  
 

A Rendelet 2. sz. melléklete hatályon kívül helyezve és helyébe e rendelet 2. sz. melléklete 
lép. 
 

2. §. 
 

A Rendelet 2010. 09. 23-án lép hatályba. 
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Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Képviselő-testület kapjon 
tájékoztatást a szántóföldekről, jelezze. 
 
Képviselő-testület 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
331/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri a Közgazdasági 
Iroda vezetőjét, hogy készítsen egy kimutatást, tájékoztatót az 
önkormányzat szántó művelési ágba tartozó tulajdonairól. 

 
Határidő: 2010. október 1. 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
7./ Szociális rendelet módosítása 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Ismerteti a napirendet. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság 5 igen szavazattal a szociális rendelet 
módosítását elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Szincsák Ferenc polgármester a szociális rendelet módosítását szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
26/2010.(IX.23.) Önkormányzati rendelete a szociális ellátások 

helyi szabályairól szóló 10/2009(II.12.) rendeletének módosításáról 
 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990.évi LXV. törvény 16. §.-nak (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. tv.  /továbbiakban Sztv./ 25. §. (3) bekezdésében, 26. §-ban, 
valamint a 32. §. (3) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján a következőket rendeli el:  
 
 
                                                                    1. §.  
 
 
A Rendelet 39.  §. (1) bekezdésének b./, c./ pontjai hatályon kívül helyezve és helyébe az 
alábbi b./, c./ pontok kerülnek: 
 
b./„B típusú” pályázat: az ösztöndíjra kizárólag azok az Önkormányzat területén állandó 
lakóhellyel rendelkező, hátrányos szociális helyzetű  (2010/2011 tanévben utolsó éves, 
érettségi előtt álló középiskolás, illetve felsőfokú diplomával nem rendelkező, felsőfokú 
intézménybe felvételt még nem nyert, érettségizett) fiatalok jelentkezhetnek, akik a 2010/2011 
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tanévtől kezdődően felsőoktatási intézmény keretében  teljes idejű (nappali tagozatos) 
felsőfokú alapképzésben, egységes, osztatlan képzésben, felsőfokú szakképzésben kívánnak 
részt venni. 

 
c./ A pályázók közül csak azok részesülhetnek ösztöndíjban, akik 2010-ben először nyernek 
felvételt felsőoktatási intézménybe és tanulmányaikat a 2010/2011. tanévben ténylegesen 
megkezdik. 
 
 
                                                                    2. §. 
 
 
E rendelet 2010. 09.23-al lép hatályba és a folyamatban lévő ügyekben is alkalmazni kell.  
 
8./ Kérdések, interpellációk 
 
Nem volt kérdés, interpelláció. 
 
9./ Egyebek 

 
1./ Döntés a felajánlott ingatlanokról 

 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, Eötvös u. 
39. sz. alatti tehermentes ingatlan elfogadását.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, Deák F. 
u. 29. sz. alatti tehermentes ingatlan elfogadását.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, Fasor u. 
43. sz. alatti tehermentes ingatlan elfogadását.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek, Deák F. 
u. 25. sz. alatti nem tehermentes ingatlan elfogadását, amennyiben a felajánló rendezi a terhelt 
tartozását.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek az 
Egyek, Somogyi B. u. 14. sz. alatti ingatlan elfogadását.  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a további 
felajánlott ingatlanok ügyében a döntést az ingatlanok valamennyi tulajdonosainak 
nyilatkozata ismeretében hozza meg. 
 
Zelei József körny. véd. ref.: 
Ezek építésügyi hatóság által kötelezett ingatlanok, melyeknek lebontását már az 
önkormányzat részben el is végezte. Ezek jelenleg kivett lakóház, udvarként szerepelnek. 
Ahhoz, hogy beépítetlen terület legyen, vannak ingatlan nyilvántartási szabályai, az átvezetést 
el kell végeztetni a földhivatalban a díjtételek alapján. 
 
Ecsedi János képviselő: 
Az első táblázatban 2 olyan ingatlan szerepel, ami nem tehermentes, de 1000 Ft. teherrel nem 
javasolja elfogadni a bizottság. Ami tehermentes, azt nem javasolja, azt, amelyiken 1000 Ft. 
teher van, miért nem javasolta a bizottság? 
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Zelei József körny. véd. ref.: 
A Deák F út 25. sz. ingatlannal kapcsolatban elmondja, hogy az törölheti, aki bejegyeztette, 
ennek díja kb. 12.000 Ft. A Somogyi B. út 14. sz. ingatlannál az a probléma, hogy a 
kérelmező szeretett volna egy olyan ingatlant, ami 1szoba, konyha, fürdő helységekből áll, 
élete végéig, térítésmentesen. Az önkormányzat által kiküldött megkeresés nem erről szólt, 
hanem arról, hogy térítésmentesen ajánlják fel az önkormányzat részére. 58 megkeresést 
küldtek ki, a testület határozata alapján járt el a hivatal. 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Egyenként kell határozni az ingatlanokról. Az 1000 Ft.-os teherrel bíró ingatlannál úgy kell 
megfogalmazni a határozatot, ahogy a pénzügyi bizottság javasolta. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A Deák F. út 25. azért érdekes, mert az iskola mögötti területről van szó és vannak 
elképzelések. Mérlegelni kell, hogy 13.500 Ft-os költséget jelent, hogy ezt az ingatlant 
átveszik-e, hiszen jó helyen fekszik és az iskolának a jövőben szüksége lehet rá. 
 
Ecsedi János képviselő: 
A Deák F. út 25. sz. alatti ingatlannal kapcsolatban erre utalt volna, ez az ingatlan jóval többet 
ér, tudja, hogy a testület hozta azt a határozatot, hogy csak tehermentes ingatlan fogadnak el, 
de tehetnek kivételt, mert helyileg is olyan területen van, ami kedvező lehet az 
önkormányzatnak. Javasolja, fogadják el. 
 
Soltész Gábor képviselő: 
Tehermentes ingatlanokat ingyen elfogadni jó dolog, de nem szabad elfelejteni, hogy nagy 
része romos lakóház, ezeket az önkormányzat kell rendbe tartani. Lesz-e kapacitása az 
önkormányzatnak erre? Ezeket a telkeket fiatal pároknak akár térítésmentesen oda adhatja az 
önkormányzat, hogy építsenek és megszűnnek ezek a problémák. Fogadják el, de a következő 
testület minél hamarabb hozzon egy olyan döntést, hogy ezeket odaadja építési telekként és 
megszűnnek a problémák. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A felvetés jogos, de teljesen mindegy, hogy kié a romos ingatlan, mert ha nem az 
önkormányzaté, akkor is azt teszik felelőssé. Fogadják el, mert a vagyongyarapodást szolgálja 
és lehetőség lesz arra, hogy a letelepedni szándékozó fiataloknak az önkormányzat ingyen 
odaadja ezt a telket. Most még lehet, hogy értéktelen, de néhány év múlva értékes lehet. A 
földeket is felajánlották a 90-es években, akkor nem fogadták el a kárpótlási jegyeket, pedig 
most sokat érne. Tartsák is karban majd ezeket az ingatlanokat, jó, hogy felhívta képviselő úr 
erre a figyelmet. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Támogatja a tehermentes ingatlanok elfogadását. Korábban volt a fiatal házasok támogatása, 
ezt kiváltandóan, jó lenne, ha 1 Ft-os telkeket tudnának adni, azt hiszi, Kunhegyesen működik 
ez és nagy sikere van. Helyben tarthatnák a fiatal családokat, annak idején is 10 évet kellett 
vállalni, hogy egy fiatal házas támogatást kaphasson, ebből a szempontból nagy értéknek 
tartja. A Deák F. 25. sz. alatti ingatlant fogadják el el és önkormányzat vállalja át a 
költségeket? 
 
Ecsedi János képviselő: 
Igen, így gondolta. 
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Antal László képviselő megérkezett. 

13 képviselő van jelen. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki az Egyek, Eötvös u. 39. sz. alatti tehermentes ingatlan 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
332/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Menyhárt Zoltánné, 
Berkes József és Varga Sándorné által felkínált és tulajdonukat 
képező 4069 Egyek, Eötvös u. 39. sz. alatti 412 hrsz-ú ingatlant 
ajándékozás jogcímén elfogadja.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki az Egyek, Deák F. u. 25. sz. alatti nem tehermentes 
ingatlan elfogadására szavaz, amennyiben a felajánló rendezi a terhelt tartozását, jelezze. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
333/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Tóth Lajosné és Szabó 
István által felkínált és tulajdonukat képező 4069 Egyek, Deák 
F. u. 25. sz. alatti 761 hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén 
elfogadja.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az Egyek, Deák F. u. 25. sz. alatti 
nem tehermentes ingatlant elfogadják, amennyiben a felajánló rendezi a terhelt tartozását, 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 13 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta meg a kellő 
támogatottságot. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki az Egyek, Deák F. u. 29. sz. alatti tehermentes ingatlan 
elfogadására szavaz, jelezze. 
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Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
334/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Tóth Lajosné által 
felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, Deák F. u. 29. sz. 
alatti 764/1 hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén elfogadja.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki az Egyek, Fasor u. 43. sz. alatti tehermentes ingatlan 
elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
335/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Földesi Mária által 
felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, Fasor u. 43. sz. 
alatti 897 hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén elfogadja.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az Egyek, Somogyi B. u. 14. sz. 
alatti ingatlant ne fogadják el, jelezze. 
 
Képviselő-testület 11 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
336/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Rostás Béláné által 
felkínált, megjelölt feltételekkel és tulajdonát képező 4069 
Egyek, Somogyi B. u. 14. sz. alatti 611 hrsz-ú ingatlant nem 
fogadja el.  
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az Egyek, Erzsébet u. 12. sz. alatti 
ingatlant ne fogadják el, jelezze. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
337/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Serbán Ferencné által 
felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, Erzsébet u. 12. sz. 
alatti 1625 hrsz-ú ingatlant nem fogadja el.  
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a további felajánlott ingatlanokat 
fogadják el, amennyiben minden tulajdonos hozzájárul a felajánláshoz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
338/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Arany József és Dr. 
Arany Csilla által felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, 
Erzsébet u. 4. sz. alatti 1621 hrsz-ú ingatlant ajándékozás 
jogcímén elfogadja, amennyiben minden tulajdonos hozzájárul a 
felajánláshoz.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
339/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Sebestyén Lajosné, 
Kovács László, Tóth Józsefné és Kovács Antal által felkínált és 
tulajdonát képező 4069 Egyek, Ságvári E. u. 44. sz. alatti 1959 
hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén elfogadja, amennyiben 
minden tulajdonos hozzájárul a felajánláshoz.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
340/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Minya Zoltánné által 
felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, Petőfi S. u. 66. sz. 
alatti 2219 hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén elfogadja, 
amennyiben minden tulajdonos hozzájárul a felajánláshoz.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
341/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Szincsák István által 
felkínált és tulajdonát képező 4069 Egyek, Eötvös u. 42. sz. 
alatti 409 hrsz-ú ingatlant ajándékozás jogcímén elfogadja, 
amennyiben minden tulajdonos hozzájárul a felajánláshoz.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 
megtételére, dokumentumok aláírására. 
 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
Dr. Hámori Lajos fogszakorvos úr bemutatja új rezidensét, Dr. Árvai Szabolcsot. 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő javasolja, vegyék elő a fogorvos naprendjét. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy vegyék előre Hámori doktor úr 
kérelmét, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 13 igen szavazattal szavazott és Fogorvos rendelési idejének 
megváltoztatása c. napirendet előre vette. 
 
9./ Egyebek 
 

16./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Debreceni munkahelynél korábban nem tudta megoldani, hogy előbb elszabaduljon, most már 
tud előbb jönni, a környék rendelési idejét is nézve, ez egy szokásos rendelési idő. 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
Azt kérik a lakosok, hogy péntek délután is szíveskedjen rendelni, mert a diákok akkor jönnek 
haza. 
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Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Ezt nem tudja ígérni, mert ütközik a másik rendelési idővel. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Legalább próbálja meg 2 hetente péntek délután, hogy lássák az emberek, lépnek valamit az 
érdekükben. 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Átgondolja, váratlanul jött ez a kérés, át kell szervezni az életlét. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Halasztható a rendelési idő elfogadása a következő testületi ülésre? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ez novemberben várható. 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
ÁNTSZ engedélymódosításra már beadta a kérelmeket, ehhez szükséges a testületi határozat 
is, akkor az egészet módosítani kell újra. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Mikortól vezetné be azt az új rendelési időt? 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Október 1-től. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Doktor úr átgondolja és a novemberi ülésen választ tud ad, meg mit tudja-e oldani. 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Rendben, akkor halasszák el a döntést. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Vélhetően kisebb probléma az ÁNTSZ felé is, ha a testület nem hoz határozatot, mintha nem 
fogadja el a rendelési időt. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy halasszák el a döntést, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
342/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Dr. Hámori Lajos 
Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása iránti kérelmében a 
döntést elhalasztja a novemberi testületi ülésre. 

 
Határidő: 2010. november  
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
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Szünet után. 
 
9./ Egyebek 

 
2./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. felügyelő bizottsági tagok választása 

 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
A tagok mandátuma lejár 29-én, újakat kell választani 5 évre, a nyilatkozatok meg vannak, 
egyenként kell határozni a személyekről, 8 igen szavazat szükséges. 
 
Ecsedi János bejelenti személyes érintettségét. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki Ecsedi János képviselő döntéshozatalból történő 
kizárására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 9 tartózkodással szavazott és Ecsedi János képviselőt 
a döntéshozatalból nem zárta ki. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki Ecsedi János Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
felügyelő bizottsága tagjává történő megválasztására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
343/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Ecsedi János (4069 
Egyek, Csalogány út 12.) képviselőt az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. felügyelő bizottsága tagjává 5 évre, 2010. 
szeptember 30-tól 2015. szeptember 30-ig megválasztja. 

 
Felkéri a polgármestert és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját az alapító okirat módosítással kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

            Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki Budai Ferencné Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
felügyelő bizottsága tagjává történő megválasztására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
344/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Budai Ferencnét (4069 
Egyek, Bartók B. út 17.) az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
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felügyelő bizottsága tagjává 5 évre, 2010. szeptember 30-tól 
2015. szeptember 30-ig megválasztja. 

 
Felkéri a polgármestert és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját az alapító okirat módosítással kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

            Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki Nagy Andrásné Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
felügyelő bizottsága tagjává történő megválasztására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
345/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Nagy Andrásnét (4069 
Egyek, Ságvári E. út 4.) az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
felügyelő bizottsága tagjává 5 évre, 2010. szeptember 30-tól 
2015. szeptember 30-ig megválasztja. 

 
Felkéri a polgármestert és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját az alapító okirat módosítással kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

            Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
 
9./ Egyebek 

 
3./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. alapító okiratának módosítása 

 
Dr. Pető István hatósági ir. vez. 
Át kell vezetni a felügyelő bizottsági tagok megválasztását, minősített döntés szükséges. 
 
Szekeres Ákos képviselő: 
Fazekas Sándor szerepel még az alapító okiratban. 
 
Szincsák Ferenc polgármester:  
Az ezért van, mert november 1-ig még Fazekas úr az ügyvezető. 
 
Szincsák Ferenc polgármester az alapító okirat módosításának elfogadását szavazásra 
bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
346/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítását elfogadja. 

  
Határidő: 2010. szeptember 29. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
9./ Egyebek 

 
4./ Művelődési Ház ellenőrzési jelentése a közművelődési tevékenységekről 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ismerteti a napirendet. 
 

Szalai Erika képviselő kiment. 
12 képviselő van jelen. 

 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
Az Oktatási Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
Művelődési ház ellenőrzési jelentését a közművelődési tevékenységekről. Illetve javasolja, a 
benne leírtak figyelembe vételét és a jövőben törekedni kell a maximális betartására.  
 
Szincsák Ferenc polgármester az oktatási bizottság javaslatát szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
347/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Művelődési Ház 
ellenőrzési jelentését a közművelődési tevékenységekről 
elfogadja azzal, hogy a jövőben törekedni kell a benne leírtak 
maximális betartására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Hajduné Holló Katalin ETKIKI vez. 

 
Szalai Erika képviselő visszajött. 

13 képviselő van jelen. 
 

9./ Egyebek 
 
5./ Művelődési Ház szüneteltetése 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ismerteti a napirendet. 
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Ecsedi János képviselő: 
A Költségvetés elfogadásánál merült fel a Művelődési ház bezárása, akkor nem teljesen 
megalapozott összegekre hivatkoztak, mennyi lesz a 2 hónap költségmegtakarítása? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Többen használják az épületet, ilyen kimutatást lehetetlen készíteni, átalányt fizetnek a 
közüzemeknél, 1-2 millió Ft megtakarítás biztosan nem lesz. Nem zárják be a Művelődési 
Házat, hanem a közművelődési tevékenységet áthelyezik a könyvtár épületébe. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Bárki használhatja, ha a bérleti díjat befizeti. Az orvosokkal előre kellett volna beszélni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Várta a testület döntését, ha a testület nem támogatja a javaslatot, okafogyottá válik a dolog, 
ezért nem egyeztetett. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Meg kellett volna az orvosokkal beszélni, hogy október 1-től övék az összes költség, ez van, 
amikor a kérésének nem tesznek eleget. Nem fog az orvosokkal szembe kerülni. 
Lerendezetlen ügyet ide hozni nem lehet. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az orvosok meghívása nem az ő feladata. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A Hajduné intézményében vannak az orvosok, ez csak a felelősség tologatása. Az orvosok 
véleményét nem ismeri, meg kellett volna velük beszélni, nem is tudnak róla, így nem elehet 
az önkormányzatnak dönteni. Szólt jegyző asszonynak, hogy Hajduné beszéljen az 
orvosokkal. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Mit jelent a Művelődési Ház bezárása, bezárják az ajtót? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Nem erről szól a dolog, az iroda átköltözik a könyvtárba, a klubfoglalkozások a könyvtárban 
lesznek megtartva, ezzel nincs probléma. Egyet nehezményez, hogy az orvosikkal nem lett 
egyeztetve. Nem zárják be az épületet, ha befizetik a bérleti díjat, igénybe veheti bárki. 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
Nem zárják be, csak szüneteltetik, ami azt jelenti, ha valaki ki akarja bérelni, a költségeket 
neki kell vállalnia, ezért kell megkérdezni az orvosokat. Az Oktatási Bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az ETKIKI Többcélú Intézmény, 
Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2 hónapos szüneteltetését. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Az orvosok mit fizetnek a helységekért, a bérleti díjakban véleménye szerint benne van a 
közüzemi díj is, vagy csak a helység? 
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Szincsák Ferenc polgármester: 
Jelenleg közüzemi díjat fizetnek csak az orvosok. A bérleti díjban benne szerepel az összes 
költség, az orvosok most csak közüzemi költséget fizetnek, ami 4 fele van osztva. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ha valaki bérbe veszi a Művelődési Ház épületét, vagy annak helységeit, akkor a bérleti 
díjban benne vannak a közüzemi díjak is, orvosok csak közüzemi díjat fizetnek, 4 részre volt 
osztva, 3 orvos illetve a 4. részét fizette az intézmény. Tehát ez a 4. rész most a kérdéses. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Áthidaló megoldása lenne. Várhatóan október 15-vel költöznek át az orvosok, javasolja, 
október 15-vel hozzák meg a döntést. Az orvosokkal ne kerüljenek vitába. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Nem akar az orvosokkal vitába kerülni, ezért vártak és tolták ezt az időszakot, amíg lehet, ha 
a testület azt mondja, hogy október 15-ig ad haladékot és nem fogja számon kérni rajta, amit 
az intézkedési tervben rögzített, akkor legyen, akkor nem szükséges a konvektorokat 
átvizsgáltatni és a fűtési számla sem terhelné. Az intézményt szeretné védeni, 60 nap áll 
rendelkezésükre.  
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Ha ki akarják adni valamilyen rendezvényre az épületet, akkor a konvektorok átvizsgálását 
nem lehet kihagyni. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Decemberben számolják el a költségeit és az már a következő évet terheli. 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
60 napra lehet zárva tartani, tehát ha október 15-től zárják be, akkor december 15-ig lehet? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az intézkedési tervben 60 napot vállalt, rövidebb időszakról hozhat döntést a testület, csak az 
ő vállalásától tekintsen el a testület. 
 
Ecsedi János képviselő: 
Közművelődési tevékenységet szüneteltetni nem indokolt dolog, főleg, ha nem tudják 
kimutatni, mennyi a megtakarítás. Tudják, hogy a költségvetésben voltak eltúlzóan 
betervezett számok, nem támogatja azt, amit nem tudnak alátámasztani, hogy mennyi a 
megtakarítás.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Furcsa ez a magatartás, intézményvezető asszonynak erre fel kellett volna készülni, itt 
összebeszélésről van szó, valaki nem végzi el a feladatát, nem nézi meg mennyi a 
megtakarítás és felmentést adnak neki. A költségvetési hiányt mivel pótolja képviselő úr? 
 
Ecsedi János képviselő: 
2007 óta minden koncepciónál elhangzott általa, hogy önköltségi számítást végezzenek, úgy 
tudnak tervezni, ha tudják, mi mibe kerül, 2007 óta nem történt semmi. 
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Szincsák Ferenc polgármester: 
Kinek kellett volna ezt megtenni? Az intézményvezető dolga, hogy ismerje az intézménye 
gazdasági viszonyait. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Lekérte a kimutatást a közüzemi számlákról, tehát gyakorlatilag tud mondani számokat, de 
átalányt fizetnek. Kapott egy információt, miszerint az orvosi rendelő júniusig ott működik, 
most nem június van, hanem október, végig 4 fogyasztó volt. Órát olvastak, de ki tudja ebből 
kiszámítani a tényleges megtakarítást, amikor azt sem tudják, meddig lesz 4 fogyasztó. Ha 
valaki kiszámolja, ő a Művelődési Ház adataival rendelkezik, ő is kíváncsi rá.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ezt egy pénzügyi szakember ki tudja számolni. Van egy önkormányzati döntés, amit végre 
kell hajtani és nincs előkészítve a végrehajtás. Le kellett volna tenni az asztalra, hogy mennyi 
a megtakarítás és hogy van az orvosokkal lerendezve. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Hogy lehet előkészíteni, ha nem tudja, meddig lesznek ott az orvosok? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
2 hónap megtakarításáról volt szó. Nincs előkészítve az anyag, nincs mennyi a megtakarítás, 
nincs megbeszélve az orvosokkal, egy felelős vezetőnek ez nem magatartás. Javasolja, 
október 15-től szüneteltessék az intézmény működését. Komolytalanul veszik a döntéseiket. 
 
Szalai Erika képviselő: 
Úgy gondolja, nem az intézmény vezetőt kellene teljes mértékben felelősségre vonni, szerinte 
mindannyian ugyanúgy hibásak, oda kellett volna figyelni, kár kiabálni, inkább oldják meg a 
dolgot. 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
Tárgyalták az oktatási bizottsági ülésen, miért nem jött elő ott ez a probléma? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Elmondta jegyző asszonynak, tárgyaljanak az orvosokkal, nem tehet róla, hogy az 
intézményvezető asszony nem tárgyal vele. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
115.000 Ft. megtakarítást eredményez a rendelkezésre álló adatok alapján 2 hónap 
szüneteltetés. Ez a biztos. 
 
Szalai Erika képviselő: 
Akkor miről beszélnek? Maga a helyzet lehetetlen. Ez az összeg nem akkora, hogy ilyen nagy 
átszervezést kellejen csinálni miatta. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Nincs nagy átszervezés, az iroda átköltözik a könyvtárba. Erre se képesek, meglépni egy ilyen 
dolgot, nem hajlandóak előkészíteni. Ki felel majd a 7 millió Ft. túllépésért? Miért nem 
mondják, hogy nem hajtják végre? Folyamatosan szabotálják az önkormányzat döntéseit. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A 15-től való szüneteltetést támogatni tudja, ha az intézkedési tervben foglaltak alól 
felmentést ad a testület, sőt ha valóban elköltöznek az orvosok, akkor 1-től az irodát átteszik a 
könyvtár épületébe és 15-ig a rájuk eső költséget is vállalja. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ezt a javaslatot tudja támogatni. 
 
Ecsedi János képviselő: 
Megjegyezné, hogy 115.000 Ft. mekkora összeg. Zárt ülés anyaga lesz, de annyit elmond, 
hogy az várhatóan 155.000 Ft-ot fognak megszavazni, hogy engedjék el az EREFÉ-től. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A közművelődési tevékenységet 1-től áthelyezik a könyvtár épületébe és október 15-től 
támogassák, hogy a működési költségeket csökkentsék és adjanak felmentést az intézkedési 
tervben foglaltak alól. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal 4 tartózkodás az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
348/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Művelődési Ház 
szüneteltetését 2010. október 15-től számított 60 napig 
engedélyezi és felmentést ad az ETKIKI Többcélú Intézmény 
vezetőjének az intézkedési tervben foglalt 2 hónap alól. 

 
Határidő: 2010. október 15. 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Hajduné Holló Katalin ETKIKI vez. 

 
9./ Egyebek 

 
6./ Goodwill Consulting Kft. ajánlata pályázatírással kapcsolatos szerződésre 

 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A pénzügyi bizottsági ülésen elhangzott, hogy más árajánlatokat is be kellene kérni, mivel 
vannak olyan cégek, melyek sikerdíjért is vállalják a pályázatírást. A Pénzügyi Bizottság 4 
igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Goodwill Consulting Kft. 
ajánlatával kapcsolatban az állásfoglalást bízza a következő Képviselő-testületre.  
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy halasszák el a döntést és kérjenek be 
még árajánlatokat, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
349/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Goodwill Consulting 
Kft. ajánlatával kapcsolatban a döntést elhalasztja és felkéri a 
polgármestert, hogy további ajánlatokat szerezzen be. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
 

9./ Egyebek 
 
7./ Testvérvárosi találkozóról tájékoztató (szóbeli) 

 
A polgármesteri jelentésnél hangzott el. 

 
9./ Egyebek 

 
8./ Gáz Mély Kft. tulajdonosi hozzájárulás kérése 

 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy adja meg a 
tulajdonosi hozzájárulást a Gáz Mély Kft. részére az Egyek-Telekháza, Április 4. u. 31. sz. 
alatti családi ház gázbekötéséhez azzal a feltétellel, hogy az utat 4 m szélességben nem 
bonthatják fel, ott fúrással végezzék el a bekötést.  
 
Zelei József körny. véd. ref.: 
A közútkezelő szabályozza az adott területen folytatandó munkavégzést, ő adja meg a 
feltételeket, a tulajdonosi hozzájárulásban csak azt határozhatja meg az önkormányzat, hogy 
hozzájárul, vagy nem, feltétel nélkül. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ezt furcsának tartja. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Az önkormányzat tulajdonában van, feltételt szabnak. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Úgy kell fogalmazni, hogy a közútkezelő feltételével. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Javasolja, hogy legyen benne a határozatban, ragaszkodjanak a kikötéshez. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a pénzügyi bizottság javaslatát szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal és 3 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
350/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy megadja a tulajdonosi 
hozzájárulást a Gáz Mély Kft. részére az Egyek-Telekháza, 
Április 4. u. 31. sz. alatti családi ház gázbekötéséhez azzal a 
feltétellel, hogy az utat 4 m szélességben nem bonthatják fel, ott 
fúrással végezzék el a bekötést. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

  Zelei József körny. véd. ref. 
 

9./ Egyebek 
 
9./ Nemzeti Kegyhely támogatás iránti kérelme 

 
Hegyi Mihály biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy forráshiány 
miatt utasítsa el a Nemzeti Kegyhely támogatás iránti kérelmét.  
 
Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
351/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Nemzeti Kegyhely 
támogatás iránti kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
10./ Kérelem a Toldi út sármentesítésére 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A kérelmet a településfejlesztési bizottságnak kellett volna tárgyalni, de sajnos nem volt 
határozatképes. Alapvetően nincs vele sok gond, mert az útstabilizálásra vonatkozó 
határozatot itt is alkalmazni kell. Ismeretei szerint még van annyi kő, ha a költségeket 
vállalják, akkor megcsinálhatják. 
 
Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria képviselő: 
A tavalyi évben a Petőfi, a Táncsics, Ságvári, Tavasz utca is kérte. Bemegy egyszer a 
Remondis-os kocsi és nem tudnak a lakók bemenni, vagy a Remondis Kft. tegye rendbe, vagy 
az önkormányzat. 
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Szincsák Ferenc polgármester: 
Van elfogadott határozatuk, van gyakorlat is, ha a vállalkozó költségét vállalják, a vállalkozó 
kedvezményesen megcsinálja. Azok az utcák az óta sem jöttek semmi féle javaslattal, miért 
nem beszéltek a lakókkal, ez mindenki rendelkezésére áll. Most nem mondhatják, hogy a 
Toldi út nem kapja meg ezt a lehetőséget. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
A lakos érdekeit kell képviselni. Megoldható a Toldi út problémáját, az illetékesnek fel kell 
mérni, ki hajlandó hozzájárulni, ha megteszik, javasolja, járuljanak hozzá. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Tudomása szerint a Toldi út már számlát nyitott, fizettek be a lakosok. Ki az illetékes, aki 
felmérje? Ha összegyűlik a pénzt, amennyiért pl. Dudits Pál vállalkozó beszállítja és tömöríti, 
akkor megépíthetik. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Akkor értesítsék ki a lakosokat, hogy mennyi pénz szükséges, hogy az út elkészüljön. Az 
illetékes, aki az önkormányzatnál ilyen munkát végzi.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ők az önkormányzat. Ki a felelős? A hivatal nem az önkormányzat. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Egy utca eldönti, javíttatni akarják az utat, megkeresik az önkormányzatot, befizetik az 
összeget, kötnek egy együttműködési megállapodást. Ekkor mennek ki a szórólapok, 
úgynevezett nyilatkozatok, melyen lenyilatkozzák, hogy hajlandóak befizetni. Ez eddig is így 
működött. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ők döntöttek, hogy csak amint a vállalt összeget befizették, csak utána csinálják az utat. 
 
Galbács György alpolgármester: 
Megtekintette a kő mennyiségét, meg van az útalapkő. Örült, amikor úgy döntöttek, hogy 10 
millió Ft-ért követ vásárolnak, azt hitte több út lesz a jelentkező, nem kell szórólapot csinálni, 
elég, ha a határozatot kiküldik. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Amelyik utcának van benn kérelme, azoknak is ki kellene küldeni a határozatot, hogy 
amennyiben a lakosok hozzájárulnak, megépülhet az út. A Tavasz utcának is van beadott 
kérelme. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A Tavasz utcának járdaépítésről szóló kérelme van, arról volt szó, egy évben járdát és utat is 
nem tud építeni az önkormányzat. Lehetőség van rá, hogy a következő évben kérjék az út 
stabilizálását. Azt szokta mondani, hogy beszéljenek a vállalkozóval, mert joga van 
társadalmi munkát végezni a lakosság felé, hivatalosan sokkal többe kerülne. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy amennyiben lakosok a kő 
bedolgozásának és beszállításának költségeit biztosítják, úgy az út megépítésre kerül, az 
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önkormányzat vállalja, hogy zúzott követ és a kiékeléshez szükséges követ biztosítja, 
szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
352/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy amennyiben a Toldi úti 
lakosok a kő bedolgozásának és beszállításának költségeit 
biztosítják, úgy az út megépítésre kerül és az önkormányzat 
vállalja, hogy zúzott követ és a kiékeléshez szükséges követ 
biztosítja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

  Zelei József körny. véd. ref. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a korábban beadott sármentesítésre 
vonatkozót kérelmekre is a fenti határozatot hozzák, jelezze. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
353/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület a korábban benyújtott sármentesítésre 
vonatkozó kérelmek ügyében úgy határozott, hogy amennyiben 
a lakosok a kő bedolgozásának és beszállításának költségeit 
biztosítják, úgy az út megépítésre kerül és az önkormányzat 
vállalja, hogy zúzott követ és a kiékeléshez szükséges követ 
biztosítja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

  Zelei József körny. véd. ref. 
 
9./ Egyebek 

 
11./ Vörösmarty utca helyreállítás kérése 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, hogy mivel a bizottság úgy döntött, hogy 271 m járdát megjavítanak a Vörösmarty 
úton, ezért utca helyreállítására ebben az évben nem áll rendelkezésre forrás. Az 
önkormányzatnak oda kell figyelni a karbantartásra, de erre a költségvetésben nincs pénz, a 
következő évre tervezzék be. 
 
Soltész Gábor képviselő: 
Oda szerinte a Kft. Mazdájával, ha visznek 2 kocsi követ, akkor az megoldás lenne. Tavaszra 
nagyobb kátyúk lennének, ha abba most nem kerül kő. 
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Szincsák Ferenc polgármester: 
Nincs kő, erre venni kell. Ezen kívül a kérelem azt is tartalmazza, hogy a kerteknél is 
csinálják meg az utat. Meg van a szabálya is, hogy kell behengerelni, hiába viszik ki, ha nem 
csinálják meg rendesen, ne adjanak azért pénzt ki, hogy jön a választás és megcsinálják. 
Forrást kell meghatározni és hozatni egy kocsi követ és a kis hengert megcsináltatni, hogy 
bele tudják hengerelni. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
4-5 közmunkás egy kis kapirgáló munkával tudna ott javítani az út állapotán? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Kapirgáló munkával nem tud. 
 
Szalai Erika képviselő: 
Ő is ott lakik, a legborzalmasabb terület előtt, de mindig megoldják. A kapirgálós módszerrel 
oldják meg, hogy ki tudjanak állni az autóval. Nem tűnik sok kőnek, ami oda kell, de miből 
veszik el, ha nincs pénz? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Rátapintott a lényegre, ha a lakosok megigazgatták volna, nem lenne most ez a helyzet. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Az útkaparói hálózat kellene most is, ezt javasolná, hogy a közmunkások a magasabb helyről 
az alacsonyabb felé húzzák a helyére a kavicsot. 
 
Szalai Erika képviselő: 
Javasolja, hogy halasszák el jövőre, esetleg a testület tud rá valamilyen pályázati pénzt, ő 
most erre nem tud pénzt sehonnan elvenni.  
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, hogy mivel a járda felújításra kerül, ebben az évben ne biztosítsanak anyagi forrást 
az útra is, viszont hívják fel az önkormányzat figyelmét, hogy a következő évi költségvetésnél 
a stabilizált utak karban tartására tegye meg a szükséges intézkedést.  
 
Galbács György alpolgármester: 
Ha a kátyús utakat meg akarják csinálni és szeretnék, hogy tartós legyen, akkor a földterületet 
szakszerűen kell megcsinálni. 
 
Soltész Gábor képviselő: 
Kő van, cseréljenek nagykövet kis kőre, kérjék meg a lakosokat, vegyenek hozzá cementet. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Az utak karbantartása a Kft. feladata, útkaparással is lehetne javítani a problémákon, a Kft-
nek van hengere is, ami hamarosan megjavul, javasolja, a Kft-t bízzák meg a stabilizált utak 
karban tartásával. Ha kell kő, hozza a testület elé. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A kőcsere nem jó az önkormányzatnak. 
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Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy kérjék fel a Szöghatár Kft.-t, hogy a 
stabilizált utak karbantartását végezze el és a szükséges feltételeket teremtse meg, jelezze. 
 
Képviselő-testület 11 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
354/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft.-t, hogy a stabilizált utak karbantartását 
végezze el és a szükséges feltételeket teremtse meg. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
9./ Egyebek 

 
12./ Borza Jánosné kérelme járda és csapadékvíz elvezetés helyreállítására 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, kérjék fel a Szöghatár Kft.-t, hogy az átereszt takarítsa ki és biztosítsa a víz 
átfolyását a Magyari utcán. 
 
Mivel nem volt más javaslat, Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra 
bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
355/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft.-t, hogy az átereszt takarítsa ki és 
biztosítsa a víz átfolyását a Magyari utcán. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
9./ Egyebek 

 
13./ özv. Lukács Józsefné kérelme lakás felújítás iránt 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, hogy készítessen a kérelmező műszaki szakvéleményt. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra bocsátotta. 
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Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
356/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület özv. Lukács Józsefné, 4069 Egyek, Ősz út 23. 
sz. alatti lakos kérelmében úgy határozott, hogy elhalasztja a 
döntést és felkéri a kérelmezőt, hogy készítessen műszaki 
szakvéleményt az ingatlan állapotáról. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
14./ Nagy Imre kérelme lakás felújítás iránt 

 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, hogy készítsenek műszaki szakvéleményt. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Milyen segítségre van szükség, tudnának kétkezi munkások segíteni? 
 
Zelei József körny. véd. ref.: 
Helyszíni szemlére van szükség. 
 
Tóth Gábor képviselő: 
Javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal szakembere készítsen helyszíni szemlét, tegyen 
javaslatot a megoldásra és a következő ülésen döntsön a testület. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
357/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület Nagy Imre, 4069 Egyek, Mocsár út 2/a. sz. 
alatti lakos kérelmében úgy határozott, hogy a döntéshozatalt 
elhalasztja a következő testületi ülésre és felkéri a Polgármesteri 
Hivatal szakemberét, készítsen helyszíni szemlét, tegyen 
javaslatot a megoldásra. 
 
Határidő: 2010. október 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Zelei József körny. véd. ref. 
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9./ Egyebek 

 
15./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

 
Nincs a napirendhez tartozó téma. 

 
9./ Egyebek 
 

17./ Tájékoztatásul: Mozgáskorlátozottak Egyesülete kérelme 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Ismerteti a napirendet. Javasolja, hogy mérje fel a Szöghatár Kft. és amennyiben belefér a 
Településfejlesztési bizottság keretébe, akkor abból végezze el a munkálatokat. 
 
Szincsák Ferenc polgármester a fenti javaslatot szavazásra bocsátotta. 
 
Képviselő-testület 12 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
358/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület a Mozgáskorlátozottak Egyesülete 
kérelmében úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit 
Kft. végezzen helyszíni szemlét az Eötvös út 2. sz. alatti 
utcarészen és készítsen költségbecslést, amennyiben belefér a 
Településfejlesztési bizottság rendelkezésére bocsátott keretbe, 
akkor abból végezze el a munkálatokat. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
   Antal László Tel. fejl. biz. eln. 

  Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
 
9./ Egyebek 
 

18./ Kazáncsere az iskolában 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Az egyik megállapítás, hogy a kazán rossz, a másik, hogy a kazán hatásfoka 60 %. Javasolják, 
hogy amennyiben az önkormányzat tud pénzt áldozni rá, cseréljék ki még a fűtési szezon 
előtt. 3,5 millió Ft. az ajánlatban szereplő költség, ezzel éves szinten kb. 2 millió Ft-os 
megtakarítást lehet produkálni. Erről a fűtési szezon előtt kellene dönteni. Pluszforrásuk 
nincs, újabb hiteleket nem tudnak ennek érdekében mozgósítani, de a hitelek különböző 
képpen történő kezelésével megoldható. A pénzügyi bizottsági ülésen kérték, hogy 3 ajánlatot 
kérjen be, 2 nap alatt semmi értelmét nem látta, hogy valaki firkáljon 2 ajánlatot, hogy 
formálisan eleget tudjanak tenni, ez értelmetlen lett volna. 2 nap alatt nem lehet szakszerű 
ajánlatot kapni, tehát az ajánlatok beszerzése alól is felmentést kell adni. 
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Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Felmentést kell adni a szerződéskötési szabályzat alól, ha a testület úgy dönt, hogy pozitív 
döntés lesz. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, tartsanak szünetet és az árajánlatot mindenkinek odaadja. 
 

A szünet után. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Javasolja, amennyiben a pénzügyi átcsoportosítások a bankkal egyeztetve megoldhatók, 
oldják meg a kazáncserét. 
 
Szekeres Ákos képviselő: 
Az iskola fűtését biztosítani az ő feladatuk, azért terveztek 2 kazánt, mert annyi kell, nem így 
van? 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A rossz kazánt kicserélik, a régi marad, amit bekapcsolnak, ha mínusz 10 fok alá megy a 
hőmérséklet. 
 
Szekeres Ákos képviselő: 
Ha nem cserélik ki, mínusz 10 fok alatt bezárják az iskolát? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az iskolában mindkét kazánt ellenőriztette, 2 azonos típusú kazánról van szó, az egyik 
javításra szorul, a rosszat cserélik ki, de nem értékesítik, hanem az azonos típusú kazánhoz 
meghagyják, így javítási költséget tudnak spórolni. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
A kazáncsere forrása az EU önerő alap lenne, amit megtakarítanak az iskolánál, de ez csak 
márciusban fog rendelkezésre állni, ezt kell megelőlegezni. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Jól tudja, hogy a meleg vízellátást is ezek a kazánok látják el? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Igen. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
1 hét alatt meg tudják csinálni, 1 hónap múlva üzemel, mindent vállal az ajánlattevő. 
 
Hegyi Mihály képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal úgy határozott, hogy amennyiben a Képviselő-
testület támogatja a Móra Ferenc Általános Iskola fűtéskorszerűsítését, a forrást a Főtér 
pályázathoz tartozó hitelkeretből javasolja biztosítani. 
Felkéri a Polgármestert, hogy a Képviselő-testületi ülésre szerezzen be még két árajánlatot.  
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Szincsák Ferenc polgármester: 
Ugyanez az ő javaslata, csak nem javasolja konkrétan meghatározni a forrást, hanem a 
takarékszövetkezettel egyeztetett pénzügyi tranzakciókkal oldják meg. 2 ajánlatot azért nem 
szerzett be, mert 2 nap alatt nem lehet. 
 
Ecsedi János képviselő: 
Úgy gondolja egyeken is vannak olyan vállalkozók, akik ezzel foglalkoznak, ha mindenki ezt 
hangoztatja, akkor helyi vállalkozótól is kellene kérni ajánlatot, a helyi vállalkozókat ne 
hagyják ki. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Szívéből beszélt Hajduné tudja igazolni, mindenkitől kértek ajánlatot a fűtéskorszerűsítésre, 
ez az ajánlattevő fejezte be, ő adta a legkedvezőbb ajánlatot.  
 
Hegyi Mihály képviselő: 
Javasolja, hogy kérjenek 2 ajánlatot, ha 1-2 napon belül be lehet szerezni és nem lesz 
kedvezőbb, akkor fogadják el ezt. 
 
Szincsák Ferenc polgármester: 
Bekérhet még 2 ajánlatot, de ez az ajánlat már nyilvánosságra került. 
 
Szincsák Ferenc polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy kérjenek be még 2 ajánlatot és 
amennyiben a Németh András ajánlta a kedvezőbb, bízzák meg, jelezze. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal és 3 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
359/2010. (IX.23.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy megbízza a 
polgármestert, hogy az iskolában történő kazáncserére kérjen be 
még 2 árajánlatot és amennyiben a Németh András (5350 
Tiszafüred, Muhi út 2.) ajánlta a kedvezőbb, kösse meg a 
szerződést. 
 
Határidő: 2010. október 
Felelős: Szincsák Ferenc polgármester 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést bezárta. 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
________________________             ________________________ 
            Dr. Pető István         Szincsák Ferenc 
       hatósági irodavezető               Polgármester 
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Dr. Hegedüsné Jámbor Valéria              Hegyi Mihály 
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 
 
 
 

_______________________ 
Marekné Szanku Gabriella 

Jegyzőkönyvvezető 


